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- Bilo bi fino da bude što više sportskih dešavanja.   Fudbalski klub “Borac“ bi mogao da
organizuje neki turnir, recimo. Koncerti su naravno uvek odlično dešavanje za “Dane druženja“,
i treba da ih bude što više, a ja bih lično voleo da ove godine nastupi neki pevač ili pevačica sa
“zvezdi granda“.
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